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Information om uppdrag som medlemmar kan bidra med:  

Styrelsen fått förslag på att söka bygglov hos kommunen för en brygga i viken. Är 

det någon som vill ta på sig att göra det? Meddela styrelsen i så fall.  

 

Det finns pengar att söka från Socialstyrelsen, för ideella föreningar, för 

aktiviteter som motverkar ofrivillig ensamhet. Om någon har förslag på aktivitet 

och vill söka finns det mer information via länken här. Meddela styrelsen i så fall.  
https://statsbidrag.socialstyrelsen.se/organisationer/motverka-ofrivillig-ensamhet/ 
 

Gaby, lott 26 har varit styrelsen behjälplig i ett möte med kommunen som berörde 

träden i ravinen. Mötet hölls tillsammans med Bränninge koloniförening. I våras 

välte ett träd över en av odlingslotterna där och det var bara en tillfällighet att 

ingen befann sig på lotten. Mötet utmynnade i att kommunen skulle undersöka om 

det är möjligt att röja i ravinen. Styrelsen tackar för hjälpen!  

 

Styrelsens arbete: 
Styrelsen har jobbat med att fördela uppdrag och ansvar inom styrelsen lite 

jämnare. Hittills har några styrelseposter inneburit mycket mer arbete än andra. 

Eftersom uppdraget är i det närmaste ideellt så är det viktigt att mängden arbete är 

lite mer jämnt fördelat inom styrelsen.  

 

Styrelsen har planerat vad som behöver göras på höstarbetsdagen. Lista på 

uppdrag kommer att finnas på plats den 12/10 och arbetsdagen leds av lott 46 

Antti och lott 51 Kerstin N. Om man inte kan delta på arbetsdagen, meddela det 

till Antti eller Kerstin N och kom överens med dem om vad man kan bidra med.  

 

Varje år kan man ansöka om bidrag till aktiviteter och utbildning från 

Koloniträdgårdsförbundet. Kerstin N och Anneli har fyllt i ansökan och skickat 

den till förbundet. Styrelsen har beslutat ansöka för flera olika aktiviteter, både 

utvecklande arrangemang och sociala evenemang. Nu håller vi tummarna för att 

vi får lite medel från förbundet! 

 

Södertälje kommen har tagit fram ett förslag på odlingsstrategi 2025-2029 som 

styrelsen tagit del av samt diskuterat ett yttrande som ska skickas till kommunen. 

Om någon medlem är intresserad av att ta del av förslaget till odlingsstrategi kan 

man höra av sig till styrelsen.  

 

https://gantrack2.com/t/l/8620364/1_NDA5NzI2ODk3MTM=/

